
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 81. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 czerwca 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra edukacji narodowej Dariusza Piontkowskiego 

Jak podają media, gimnazjaliści i absolwenci VIII klas szkoły podstawowej wyniki końcowych egzami-

nów (w znacznej części decydujących o dalszej edukacji) poznają 14 czerwca, a już teraz składają podania do 

szkół średnich. O przyjęcie będzie starało się w sumie 727 tysięcy 170 osób. 

Ministerstwo Edukacji Narodowej podaje, że przygotowano dla nich 327 tysięcy 227 miejsc w liceach, 

290 tysięcy 868 miejsc w technikach i 109 tysięcy 76 miejsc w szkołach branżowych I stopnia. 

Niezależnie jednak od tego, czy miejsc wystarczy, czy nie, na pewno trzeba się liczyć z większym niż do 

tej pory tłokiem na szkolnych korytarzach. Dlatego zarówno władze samorządowe, jak i dyrektorzy szkół 

podejmują działania, by go rozładować. Będzie to trudne, zwłaszcza w liceach. 

W związku z powyższym proszę o informacje, co ministerstwo zamierza zrobić we wspomnianej sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 
 


